
                                                  číslo materiálu:  

Osadní výbor: Žižkov Vrchlice  (Žižkov HD) 

Datum: 09.11. 2023   18:00 hod    

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 
 
Neomluveni: 
Host: 

Šrajbrová Anna, Kadečka Tomáš, Klečák Jiří, Materna Petr, Šáňa Jan, 
Březinová Gabriela, Gryč Tomáš, Vičarová Barbora, Vepřková Dana, 
Votavová Hana, Vlachová Linda, 
 
 Pospíšilová Martina  
 
Radim Fedorovič 

Gestor RM: Tomáš Morawski  

Příští jednání:  

 
1) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

Pozvání na zasedání přijal pan Radim Fedorovič,  koordinátor MHD v Kutné Hoře a 
vedoucí dopravní komise 

SITUACE: v říjnu byl Osadní výbor informován vedoucím COOP Jednota ve Vojtěšské 
ulici se změnou jízdy linkového autobusu MHD. Stávající linkový autobus MHD bude 
od 11.12.2023 v 30-ti minutových intervalech prodlužovat trasu z konečné ve Fučikově 
ul, průjezdem Kotkovou a Vojtěšskou kolem potravin COOP, odbočí doleva do 
Kouřimské a ukončí svou jízdu na zástavce Poliklinika.  

Osadní výbor NEBYL nijak kontaktován k diskuzi nad navrhovanou a bohužel v tuto 
chvíli již odsouhlasenou změnou jízdního řádu, která se dotkne obyvatel Žižkova. 

VÝVOJ ke 9.11.2023:  

Dle vysvětlení pana Fedoroviče se jedná o součást koncepce změny MHD – vytvoření 
jedné páteřní linky MHD, která obslouží celé město a současně vyhoví požadavkům 
obyvatel vzdálenějších částí města (Šipší, Sedlec a další) s dojezdem na polikliniku 
bez nutnosti přestupu na autobusovém stanovišti. 

dne 6.9.2023 navrhla Dopravní komise zjednosměrnění ul. Kotkova související s 
připravovanou změnou linkového vedení autobusových linek od prosince k termínu 
generální změny jízdních řádů. R. Fedorovič současně v zápise navrhl provést 
rekonstrukci ulice Kotkova (zařadit do investic rozpočtu na rok 2024). (text je převzatý 
ze zápisu zasedání č. 8 Dopravní komise, které proběhlo 6.9.2023) 

Zastupitelstvo města na svém zasedání dne 4.10.2023 dle usnesení č. R/1037/23 
uložilo TO OSM (Technickému oddělení města) řešit možnost zjednosměrnění ulice 
Kotkova. 

 

 



STANOVISKO OSADNÍHO VÝBORU:  

Osadní výbor nesouhlasí s navrhovanou změnou z těchto důvodů: 

- Nikde nebyl vysvětlen důvod této změny. Při diskuzi s panem Fedorovičem byl 
předložen plán restrukturalizace obslužnosti dopravy v Kutné Hoře. Jedna linka 
skrz celé město. 

- Pan Fedorovič řekl, že se jedná o dočasné řešení, současně je zažádáno, aby 
město zadalo studii řešení obousměrného provozu v Sochorově ulici. Kdy bude 
studie, kdy bude realizace? Do té doby bude provizorní řešení Kotkovou a 
Vojtěšskou. Před prodejnou potravin se musí zrušit některá parkovací místa 
kvůli průjezdu autobusů a zásobování.  

- Pokud by došlo ke schválení oprav Kotkovy ulice (viz zápis Dopravní komise), 
kudy by vedlo toto dočasné řešení autobusové linky? Z pohledu Osadního 
výboru tato ulice opravdu potřebuje rekonstrukci už minimálně 10 let. 

- Jednoznačně dojde k zahlcení dopravy ulic Kotkova, Vojtěšská, Kouřimská, 
ztráta parkovacích míst v celé ulici Kotkova 

- Rozhodně je třeba zvážit projíždění pravidelné autobusové linky na dvou 
kritických místech:  A.  kolem kapličky na konci Vojtěšské ulice – úzké místo, 
chybějící chodník, přecházení velkého počtu dětí bez přechodu pro chodce.  B. 
křižovatka Vojtěšská x Kotkova x Purkyňova – přecházení bez jediného 
přechodu pro chodce !!!!  

ZÁVĚR:  

Požadujeme opětovné projednání navrhovaných změn na úrovni dopravní komise, 
rady města i zastupitelstva města.  

- Předsedkyně Osadního výboru se účastní zasedaní Rady města dne 
15.11.2023, kde vznese požadavek na projednání této situace. 

  
Adventní koncert v kostele sv. Trojice  
Termín konání ustanoven na 3.12.2023 v 15 hodin 
Vystupující bude USPS Tyl pod vedením Zdeňka Licka  
 
Občerstvení zajištěno 
 
Všichni jsou srdečně zváni 



 
2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM: 

 
A) Žádáme RM a zastupitelstvo města k přezkoumání nutnosti změny jízdního řádu 
MHD v oblasti Žižkova. V roce 2024 proběhne nové výběrové řízení na poskytovatele 
MHD, mohly by proběhnout investiční práce v ulicích Žižkova, kterých se týkají změny. 
Jaké by bylo řešení, pokud by se ulice Kotkova rozkopala a autobusy by neměly touto 
ulicí jezdit??  
 
B) žádáme o odklizení větrem/stářím pokácených stromů v oblasti na Královské cestě. 
Je to oblíbená vycházková zóna pro maminky s kočárky, cyklisty, turisty. 
Současně žádáme o kontrolu a opravu edukačních nástěnek na Královské cestě. 
 Foto přiloženo. 
 
C) G. Březinová navrhuje k projednání – vyvážení komunálního odpadu v období 1.6.- 
31.8. každý týden (pro rok 2024 je odsouhlasena změna na 14-ti denní četnost 
vývozu)  
 
D) opět žádáme o řádné zpevnění povrchu ulice Do Polí 
 
E) od cestujících MHD na konečně V Cihelně vzešel podnět k instalaci lavičky na 
zastávce. 
 
F) u nepovolených psích hrobů Na Rovinách je nový mělký hrob, ze kterého koukají 
ostatky zvířete – žádáme o odstranění.  

 
Zapsala a ověřila: Anna Šrajbrová  
 



 


